
 

 

 

MØDEINDKALDELSE 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde 2.6.22 kl. 17.30-19.15 

 
Mødedato 

2.6.22 
 Mødested/lokale 

Personalerummet 

Mødetidspunkt kl. 

17.30 

Forventet sluttidspunkt kl. 

19.15 
Deltagere 

Skolebestyrelsen  
 Afbud  

 

Direkte telefonnr. 

76 81 43 60 
 

 

Dagsorden 
 

 

 

 
Nyt fra skolen (15 min) 
Orientering 
Der mødte 2 forældre op til opstillingsmødet. 
Ny bestyrelse fra august: 
....... 
Alle medarbejdere på skolen har været igennem et kursus i kollegial, psykisk 
førstehjælp. 
2 aftaleforløb med arbejdstilsynet er afsluttet. Det var godt og lærerigt. 
Skolefestival: Der var godt besøgt. Børnene var glade og stolte.  
Forvaltningen er i gang med en kapacitetsanalyse.  
Skoleårets planlægning er i gang. Vi er i hvert fald en uge forud for sidste skoleår. 
Afgangsprøverne i specialafdelingen går rigtig godt. 
Der er 2 stillingsopslag ude. 1 pga opsigelse, 1 pga flere elever i specialafdelingen. 
Der er nu ro på 2. og 5. klasserne i almen. 
Der er ingen nedgang i elevtallet i specialafdelingen. 
  
 
 
 
 

Skolens støttesystemer (30 min) 
- Bl.a. koordinator af berigende børnefællesskaber 

Der er ansat en koordinator for beringende børnefællesskaber.  

Skolens understøttelsesmuligheder: 

Skolen samarbejder med psykologer, talepædagoger, fysioterapeuter mm fra TCBU. 

Skolen arbejder med behovsopgørelser grøn-gul- rød ift på områderne dansk, 

matematik og socio-emotionelle behov. Disse er teamets egen vurdering af deres 

behov for sparring på indsatserne for eleverne. Vurderingerne kan fx føre til sparring 

personalet fra fx. Læsevejleder, matematikvejleder eller talentvejleder, co-teaching, 

nye pædagogiske handlinger. Derudover har vi også et kompetencecenter med rod i 

specialafdelingen, som kan give sparing ind i almenteams. 

Disse funktioner er koordinatoren tovholder på i samarbejde med ledelsen. 

 

 
Verdens bedste skole (45 min) 

- Townhall meeting  (forslag udsendt af Andreas) 
Drøftelse af hvordan forældrebestyrelsen kan blive mere aktiv og synlig. Skal 
der nye tilgange til i mødet med førstegangsforældre? Hvad er det nye 
forældre har brug for? 
 

- Hvordan ser det ud, når alt er godt? 



 

 

 

- Hvad er næste skridt 
 
 
Status på bestyrelsens arbejde (15 min) 

- Hvad er der arbejdet med? 
Andreas er i dialog med både socialdemokrater og venstre vedr. overbygning 
på Skibet Skole. Der er udsigt til foretræde i BFU, hvor Andreas vil vise tal for 
børnetalsudvikling i Skibet. Andreas fortalte om stigning i befolkningstallet i 
Skibet.  

- Hvad er det vigtigste for den nye bestyrelse? 
Stine kigger på årshjul, fordelinger af arbejdsområder 
          

 
Eventuelt 
Tak til Cecilie for godt arbejde i bestyrelsen. 
God sommer! 
 

 
  

 
 
Med venlig hilsen 
Stine og Gert 
 
Forplejning: Smørrebrød 


